

Title (en)

Feeding device for a stack of sheets along a curved path

Title (de)

Rundstapelbogenanleger

Title (fr)

Dispositif d'alimentation de feuilles empilées autour d'une trajectoire curviligne

Publication

EP 0896938 A2 19990217 (DE)

Application

EP 98112505 A 19980706

Priority

DE 19734768 A 19970811

Abstract (en)

The lower table conveyor belt has two parallel conveyor belts (14,14') defining a space (18) between them. In the space, row to the outer conveyor belt is a middle conveyor belt (19) in the same direction as the outer conveyor belts extend. The middle conveyor belt (19) extends around a roller (13) at the discharge side of the stack and mounted on the lower table (11), around a connecting roller (20) to the inner connecting roller (27) above the upper table (2), around the connecting drum (5) outside the upper table conveyor belt (6) and back to the stack discharge side roller (13) of the lower table. The flexible feed belts (30) are each positioned laterally to the central conveyor belt (19).

Abstract (de)

Der Rundstapelbogenanleger hat einem Obertisch (2) mit einem oberen Förderband (6), das um eine Umlenkrolle (5) geführt ist und einen Untertisch (11) mit zwei äußeren Förderbändern (14, 14'), zwischen denen ein mittleres Förderband (19) angetrieben wie die äußeren Förderbänder (14, 14') durch eine Rolle des Untertisches (11) mit Hilfe einer Umlenkrollenanordnung (20) und einer oberen Umlenkrolle (27) so geführt ist, daß der geschuppte Bogenstapel (7) vom mittleren Förderband (19) von außen gegen das Förderband (6) des Obertisches (2) gedrückt wird, wobei das mittlere Förderband (19) durch seinen Einlauf zwischen die Förderbänder (14, 14') des Untertisches (11) eine kontinuierliche Führung des geschuppten Bogenstabels (7) um die Umlenkrolle (5) gewährleistet. <IMAGE>

IPC 1-7

B65H 5/24

IPC 8 full level

B65H 1/22 (2006.01)

CPC (source: EP)

B65H 1/225 (2013.01); **B65H 5/24** (2013.01); **B65H 2301/33** (2013.01)

Cited by

EP1550626A1; NL1025159C2; US7422207B2

Designated contracting state (EPC)

FR GB IT

DOCDB simple family (publication)

DE 19734768 C1 19981217; EP 0896938 A2 19990217; EP 0896938 A3 19990512; EP 0896938 B1 20020306

DOCDB simple family (application)

DE 19734768 A 19970811; EP 98112505 A 19980706